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Sak 1
Godkjenning av 
innkalling og dagsorden



Sak 1:  
Godkjenning av innkalling og dagsorden

Forslag til vedtak: 
Årsmøtet godkjenner den fremlagte innkalling og dagsorden



Sak 2 
Valg av:
møteleder,
referent og 
tellekorps



Sak 1:  Valg av møteleder, referent og tellekorps

Forslag:
Møteleder: …………………….………………………………
Referent : ………………………….…………………………

Tellekorps :   
1…………………………………………
2 ………………………………………...



Valgt:

Møteleder: …………………….………………………………
Referent : ………………………….…………………………

Tellekorps :   
1…………………………………………
2 ………………………………………..



Sak 3
Årsmelding 2007



Sak 3:  Årsberetning  2007

4.1. NMK HARSTAD´s organer

4.1.1Styret
Styret har hatt følgende sammensetning i beretningsperioden.:

Styremedlemmer:
Kjell Berg Johnsen leder
Stig  Arne Dallager nestleder
Torgunn Jakobsen kasserer 
Synnøve R. Kildal sekretær         
Jan Helge Nilssen styremedlem 
Håkon Langmo styremedlem

Kjell  Rune Røhme styremedlem
Marion Hole Pedersen styremedlem



3.1.2 Valgkomité

Tor Jørgensenrt, Arnt Ove Ditlefsen, Svein 
Erik Karlsen

Revisor
Odd Ivar Chruickshank
Regnskapsfører Tove Aune Johansen

Ansatte
Klubben har ingen ansatte

Materialforvalter
Alf-Børre Robertsen

Banegruppe
Stig Arne Dalleger og Roy Brenna

Husgruppe
Viktor Sogge Pedersen og Anders 
Andreassen

Depotgruppe
Jan Helge Nilsen , Per Jan Pedersen, Kjell B 

Kioskgruppe
Torgunn Jakobsen,  Synnøve Kildal 



Sponsorgruppe 
Styret

Markedsføringsgruppe
Styret

Sekretariat under løp
Torunn Sætermo, Evy Øien Johnsen, Britt Inger Friborg, Tove Jørgensen

Medlemmer
NMK Harstad hadde ved utgangen av 2007 - 285 medlemmer + 30 stk. 
Dette er en gledelig økning som bekrefter at vi er på rett vei. 

Årsmøte
Årsmøte er NMK Harstad´s høyeste organ og ble sist avholdt på Ila 
24.02.2007. Tilstede var 32 medlemmer. 



Årsmelding Offroad 2007
og noen tanker om fremtiden.

Offroadgruppa arrangerte i 2007 to treff med terrengtouring, og et treff med rebusløp, henholdsvis i 
april, mai og september. Alle treffene var relativt godt besøkt da vi enda er eneste klubb som 
arrangere slike arrangement. 
Også i 2008 har vi planer om 3 treff. Vi har desverre enda ikke greid å få ferdig biler sånn at vi kan 
prøve oss i biltrail.

Ellers i 2007 så hadde vi besøk av Tommy Olsen som kurset oss i biltrail og for å kunne bli 
funksjonærer innen offroad.

Håkon Langmo sitter i år og som leder i offroadgruppa, med Ole-Christian Iversen som nestleder.



Årsmelding MiniCross 2007
MiniCross / MotoCross Harstad går inn i sin femte sesong.

Flere har gjennom stort engasjement viet sin tid til barne- og ungdomsgruppa.
Uten disse personer ville ikke gruppen kunne vise til dagens aktivitet, kvalitet, deltakelse, samhold og nivå. 
Takk til dere alle. 

Året 2007
Har på flere måter et vendepunkt, en ny sti for MotoCrossen.
Gruppa har blitt mer samlet og selvstendige en tidligere. Vi begynner å kjenne hverandre bedre. Noen har også kjent litt 
på takhøyden og temperaturen i det å delta i klubb. Det synes vi også er sundt.
Interessen og tilgang på nye medlemmer er fremdeles stor. MotoCross Harstad begynner å feste seg bland politikere og 
hos lokalbefolkningen. Vi imponere, enkelt og greit.
Vi er like attraktive for rekruttering. Noe som er veldig positivt for alle og hele klubben.

Et godt år.
Treninger to dager i uken. Helgesamlinger og samarbeide med bilcross og offroad.
Godt og stabilt oppmøte på treninger, fellesarr og klubbløp. Det ble også organisert klubbtur til Kiruna motorklubb. Et 
meget vellykket tiltak som frister til gjentakelse.
Vi er fornøyd med 2007.

Attraktiv.
Det er i dag ca 160 registerte medlemmer i motocross gruppa. 
Deltakelse på treninger er rimelig stabilt med ca 20-30 deltakere. Noen ganger flere.
Flere ønsker å delta i vårt engasjement og melder seg gjerne inn i klubben. Det er bra. Takk for at du prater godt om 
klubben. 
Synlighet



Årsmelding MiniCross 2007

Stor innsatts er gjort for å proffilere NMK Harstad i lokal miljø og region. Klubben er presentert i sin helhet 
på politiske og kommunale arena. Bedriftsnivå og til andre klubber. Vi har også rykket opp fra sisteplass til 
eliteplass på prioriteringslista i kommunen for tildeling av midler. Godt jobba.

Hvor går veien videre.

Motcrossen har styrket sin posisjon på flere områder internt og eksternt.
Treningene vil fortsette som fastsatt på mandager og onsdager.

Kanskje vil det bli behov for utvidet aktivitet.
Fortsatt deltakelse på andre interne arrangement.

Vi vil fortsette med egne arr. og aktiviteter.
..\2007\Kopi av Budsjett MiniCross 2008.xls

Konkurransene er kommet også til oss. Dvs vi har modnet mer og er klar til action.
Planlegger nye og spennende aktiviteter. Du må gjerne ta del i dette.

Vi trenger deg!



Årsmelding MiniCross 2007
Planer for året 2008:

Treninger mandager og onsdager fra kl. 18 – 20.00

Delta eller mer synlig på bilcross og offroad arr på Åsegarden samt hos naboklubbene.
Klubbturer til f.eks Kiruna, Nord Reisa, Ibestad osv.
Inviter andre klubber til oss.

Cross dag eller helg m kjente motocross aktører. Her har vi noen hemmelige planer ☺

Enduro kjøring på anlegget og utenfor (forbehold om tillatelse)

Leir-tur. Ut i marka med crosser`n (forbehold om tillatelse)

Ønsker dere alle et godt Cross år.
Vennlig hilsen MotoCross Harstad.



ÅRSMELDING NMK HARSTAD 2007

NMK Harstad har i 2007 hatt følgende møter:
18 Styremøter
3 Medlemsmøter
1 Årsmøte

I tillegg kommer medlemskveldene som vi har hatt i klubbhuset på torsdager.

Vi har hatt representanter på NMKs Sportsmøte og på Bilsportskonferansen.

Vi har fått en representant i NMKs Hovedstyre og en representant i Harstad Idrettsråd.

Vi har arrangert 2 BC løp, Minicross og Offroad har hatt arrangementer. Vi har hatt
klubbløp på vår bane sammen med NMK Hålogaland.

Vi har hatt  flere juniorkurs samt div kurs Minicross og Offroad.

Trafikkskolene har leid banen og hatt MC kjøring.

I forsøkte å få til en Julefest for voksne. Den ble gjennomført med ca 10 deltakere!



Viktige saker styret har jobbet med i 2007:

Reguleringen:
Her har det skjedd mye, regner med at vi snart er ferdig med den.
De som jobber med den har hatt stor møtevirksomhet med kommunen og andre.

Søknader på midler. En person i styret har gjort en formidabel jobb med dette.
Selv om vi ikke har fått noe stor uttelling enda.

Tippemidler til lys Minicrossbanen. Vi er plutselig kommet helt opp til 3. plass!
Vi har fått masse autovern som noen av medlemmene har skrudd ned på Seljestad.

Hjemmesida vår er blitt meget bra. Er godt besøkt også. Honnør til Webmaster!
Savner fremdeles innspill fra medlemmene.

3 av våre juniorer deltok på NMKs landsfinale i Namsos.
Som tidligere år sliter vi med å få frivillige funksjonærer til alle våre arrangementer.
Håper det blir bedre i 2008.
Styret i NMK Harstad



Sak 4
Visjoner 2008



Visjoner 2008

• Reguleringen fredig
• Overta området.
• Arrangere 2 juniorkurs
• Delta på funksjonærkurs
• Bedre sanitær forholdene
• Karnappet på klubbhuset må fjernes og lages nytt
• Alternativspor flyttes ordnes
• Lufting i containere
• Ny trapp løpssenter
• Rydde området
• Leie ut området
• Delta på bilsportskonferansen
• Delta på Sportsmøte
• Innkludere flere medlemmer i klubben



Sak 5
Regnskap 2007

NMK Hovedbok 2007.pdf



Sak 6
Budsjett 2008



Sak 7
Innkomne saker

Sak 1 Redusere styret med 2 personer



Sak 8
Valg



Takk for oppmTakk for oppmøøtet!tet!


